
Protokół Nr XIII 

z obrad XIII sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 28 listopada 2011 r. 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 14:00 w Urzędzie Gminy Pabianice .  

 

Na ustawowy stan Rady Gminy 15 radnych, Rada obradowała w 14 osobowym składzie, 

radny R. Figiel złożył mandat radnego 30 czerwca 2011 r. Lista obecności radnych stanowi 

zał. nr 1 do niniejszego protokołu.  

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy H. Gajda, W- ce- Wójt Gminy R. Figiel, Skarbnik Gminy 

M. Nowicka, radca prawny Urzędu Gminy A. Jankowski, Kierownik  ref. Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Gruntami K. Denuszek, Kierownik Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach J. Pluciński.  

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi gminy Pabianice obecni zgodnie z załączoną listą 

obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu  

 

Ad. pkt. 1  

 

Przewodniczący Rady A. Jaksa otworzył obrady XIII sesji Rady Gminy, powitał wszystkich 

przybyłych i stwierdził quorum co stanowi prawomocność Rady do podejmowania uchwał.  

 

Ad. pkt. 2  

 

Do protokołu z XII sesji radni nie wnieśli uwag, protokół został przyjęty w głosowaniu 

jednomyślnie.  

 

Ad. pkt. 3 

 

Do porządku obrad W ce Wójt Gminy R. Figiel  wnioskował o wprowadzenie pod obrady 

sesji w pkt.11 pkt. m-1 dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2011  

Skarbnik Gminy wyjaśniła czego zmiany dotyczą a proponowany projekt uchwały stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny A. Skawiński wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

uchylenia Uchwały Nr X/100/99 Rady Gminy Pabianice z dnia 20 października 1999 roku w 

sprawie przekazania mienia komunalnego do korzystania sołectwu Rydzyny- projekt uchwały 

o numerze roboczym XIII/B/2011. 

Radny motywował to tym, iż Rada Gminy nie zapoznała się jeszcze z protokołem 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, która przeprowadzała w Urzędzie Gminy kontrolę 

w temacie dotyczącym tej sprawy.  
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W- ce Wójt Figiel zabierając głos poinformował, że w trakcie przeprowadzanej kontroli były 

uwagi stawiane przez RIO, iż gospodarowanie przez sołectwo Rydzyny mieniem 

komunalnym gminy jest niezgodne z prawem. W-ce Wójt powiedział, że poinformował RIO, 

że trwają prace nad przygotowaniem projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr 

X/100/99 Rady Gminy Pabianice z dnia 20 października 1999 roku w sprawie przekazania 

mienia komunalnego do korzystania sołectwu Rydzyny. 

RIO wskazała, że takie zarządzanie mieniem gminy było niezgodne z prawem  

Przewodniczący Rady A. Jaksa poinformował, że dnia 9.11.2011 sołtys wsi Rydzyny złożyła 

pismo o przywrócenie możliwości wykorzystania funduszu sołeckiego, ponieważ złożony 

uprzednio wniosek nie mógł być uwzględniony, z uwagi na złożenie go po terminie 

ustawowym i przez radę sołecką, a nie tak jak to wymaga ustawa - zebranie wiejskie.  

W tej chwili stan rzeczy został naprawiony i jedynie Rada Gminy władna jest, aby termin 

sołectwu Rydzyny przywrócić Uchwałą Rady Gminy. Innych wniosków do porządku obrad 

nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady kolejno poddawał do głosowania zgłoszone wnioski w sprawie zmian 

w budżecie gminy. 

Za wnioskiem W -ce Wójta o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały o numerze 

roboczym XIII/M- 1/2011w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2011 Rada opowiedziała się 

w głosowaniu jednomyślnie.  

Za wnioskiem Przewodniczącego Rady o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie rozpatrzenia wniosku zebrania wiejskiego wsi Rydzyny dotyczącego przeznaczenia 

Środków funduszu sołeckiego w projekcie budżetu Gminy na rok 2012 i nadanie projektowi 

uchwały numeru roboczego XIII/B-1/ 2011 Rada opowiedziała się w głosowaniu 

jednomyślnie. 

Za wnioskiem radnego A. Skawińskiego o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie uchylenia Uchwały Nr X/100/99 Rady Gminy Pabianice z dnia 20 października 1999 

roku w sprawie przekazania mienia komunalnego do korzystania sołectwu Rydzyny Rada 

opowiedziała się w głosowaniu 4 głosami za, przy 5 głosach przeciwnych i 3 głosach 

wstrzymujących się.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie został przyjęty, nie uzyskał bezwzględnej 

większości głosów. 

Porządek obrad wraz z wprowadzonymi zmianami został przyjęty przez Radę w głosowaniu i 

przedstawia się w sposób zapisany poniżej: 

1. Otwarcie obrad XIII sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Gminy Pabianice. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

6. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami 

7. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.  

8. Funkcjonowanie ochrony zdrowia na terenie gminy Pabianice  

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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a/ zmiany Statutu Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Petrykozach - – Uchwała Nr XIII/A/2011 

b/ uchylenia Uchwały Nr X/100/99 Rady Gminy Pabianice z dnia 20 października 1999 r  w 

sprawie przekazania mienia komunalnego do korzystania sołectwu Rydzyny – Uchwała Nr 

XIII/B/2011 

b-1/ rozpatrzenia wniosku zebrania wiejskiego wsi Rydzyny dotyczącego przeznaczenia  

Środków funduszu sołeckiego w projekcie budżetu Gminy na rok 2012  

c/ zmiany uchwały Nr XI/89/2011 Rady Gminy Pabianice z dnia 26 września 2011 r. - 

XIII/C/2011 

d/ ustalenia „Rocznego programu współpracy na rok 2012 Gminy Pabianice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie - XIII/D/2011 

e/ uchylenia Uchwały Nr XII/90/2011, Nr XII/91/2011, Nr XII/92/2011, Nr  

XII/93/2011, Nr XII/94/2011 – Rady Gminy Pabianice z dnia 24 października 2011 r.  

f/ ustalenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2012 – Uchwała Nr XIII/F/2011 

g/ określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2012 – Uchwała 

Nr XIII/G/2011 

h/ ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej oraz określenia terminu płatności i 

sposobu jej zapłaty – Uchwała Nr XIII/H/2011 

i/ określenia zwolnień w podatkach lokalnych na 2012 r. – Uchwała Nr XIII/I/2011 

j/ opłaty od posiadania psów na rok 2012 – Uchwała Nr XIII/J/2011 

k/ zmian w Uchwale Nr XII/98/2011 Rady Gminy Pabianice z dnia 24 października 2011 – 

Uchwała Nr XIII/K/2011  

l/ zmian w Uchwale Nr XII/101/2011 Rady Gminy Pabianice z dnia 24 października 2011 – 

Uchwała Nr XIII/L/2011 

ł / zmian w budżecie gminy Pabianice na 2011 r. – Uchwała Nr XIII/Ł/2011  

m/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2011 – Uchwała Nr XIII/M/2011  

m-1/2011zmian w budżecie gminy na 2011 Rada opowiedziała się  

n/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2011 r. - Uchwała Nr XIII/N/2011 

o/ zmieniająca Uchwałę Nr IV/25/2011 Rady Gminy Pabianice z dnia 27 stycznia 2011 r. w 

sprawie zatwierdzenia druków informacji deklaracji podatkowych – Uchwała Nr XIII/O/2011 

r. 

p/ zmiany Uchwały Nr IV/19/2011 Rady Gminy Pabianice z dnia 27 stycznia 2011 r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pabianice na lata 2011 – 2014 

– Uchwała Nr XIII/P/2011 r.  

 

10. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

11.Wolne wnioski, komunikaty i sprawy różne.  

12. Odczytanie i przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 
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13. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Ad. pkt. 4 

 

Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radną C. Rychłowską i radną D. Szczesik.  

Skład Komisji został zatwierdzony w głosowaniu jednomyślnie.  

 

Ad. pkty. 5  

 

Wójt Gminy przedstawił informację o pracy między sesjami w listopadzie 2011 r.  

Informacja zapisana poniżej. 

 

„Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

 

1. Zakończono akcję likwidacji eternitu przewidzianą na 2011 rok. 

W wyniku przeprowadzonej akcji odebrano 86 ton eternitu od 20 mieszkańców. Koszt 

transportu i utylizacji zamknął się kwotą 45.437 złotych. 

2. Wykonano rów przydrożny  w Górce Pabianickiej w obrębie  posesji 1 – 3  

3.  Zamontowano barierki na przepuście pod drogą gminna we wsi   Terenin. 

4. Dowożono szlakę  na utwardzenie nawierzchni dróg gruntowych na terenie gminy 

Pabianice. 

5. Masą asfaltową na zimno uzupełniano ubytki w nawierzchniach asfaltowych dróg.  

6. Przygotowano  akcję odśnieżania dróg gminnych -  podpisano umowy z  

wykonawcami. 

7. Trwają prace budowlane budowy sieci kanalizacji sanitarnej na terenie Jadwinina i 

Bychlewa.  

8. Trwają prace budowlane budowy sieci wodociągowej w Woli Żytowskiej i w ul. 

Cynkowej w Piątkowisku. 

9. Usunięto awarię pompy głębinowej w studni nr 1 w SUW Żytowice ( wymiana pompy 

wraz z wymianą elektronicznego systemy soft-startu pompy ). 

10. Wykonano i odebrano prace projektowe: 

 - koncepcja gospodarki wodno - ściekowej terenu Gminy Pabianice 

 - budowa kanalizacji sanitarnej we wsi Piątkowisko. 

11. Eksploatowane są trzy Stacje Uzdatniania Wody (Żytowice, Górka Pabianicka i 

Rydzyny ), które wraz z zakupem wody ze ZW i K Pabianice zaspokajają w zakresie 

jakość i ilość wody potrzeby Gminy w całości. Ewentualne przerwy w dostawie wody 

spowodowane mogą być tylko przez nagłe i niespodziewane kataklizmy ( brak zasilania 

w energię elektryczną znacznej części terenu Gminy).Wszystkie awarie sieci usuwane są 

na bieżąco. 

12. Protokolarnie przekazano działki z Ośrodkiem Zdrowia na rzecz GDDK i A z 

możliwością odzysku części wyposażenia - drzwi wewnętrzne i zewnętrzne, piec CO, 

armatura sanitarna, pochylnia dla niepełnosprawnych. Elementy te mogą być wykorzystane 

przy remontach lokali będących własnością Gminy. 

13. Uruchomiono zastępcze gabinety lekarskie na ul. Jutrzkowickiej w Pabianicach.  

14 . Sfinalizowano zakup działki w Pawlikowicach pod nowy Ośrodek Zdrowia. 
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15. Złożono wniosku do GDDK i A w sprawie wykupu działki sąsiadującej z dawnym 

Ośrodkiem Zdrowia. 

16. Uzyskano pozwolenia na budowę dla zadania „Modernizacja Domu Ludowego” w 

Bychlewie” , które będzie realizowane przy udziale Urzędu Wojewódzkiego. 

 

Oświata i kultura 

 

1. Wójt zawarł porozumienie z Miastem Pabianice na zwrot kosztów ponoszonych przez 

Gminę Pabianice na utrzymanie dzieci w przedszkolach  gminnych w wysokości 

5.710 zł miesięcznie w okresie 12 miesięcy, co stanowi łącznie kwotę 68.520 zł. 

2. W ramach poddziałania 9.1.2 POKL na realizację projektu systemowego 

„Indywidualizacja procesu nauczania i wychowania uczniów klas I-III szkół 

podstawowych” Gmina Pabianice złożyła projekt pod nazwą: Jacek i Agatka - naszą 

przyszłością -  Indywidualizacja procesu nauczania poprzez udział w dodatkowych 

zajęciach specjalistyczno-terapeutycznych i rozwijających zainteresowana dzieci w 

klasach I-III w Gminie Pabianice. Wartość projektu: 124 921,81 zł Pomyślna 

weryfikacja wniosku pozwoli na uruchomienie tematycznych zajęć dodatkowych oraz 

zakup pomocy dydaktycznych, takich jak elektroniczne tablice interaktywne.   

3. W dniu 07.11. odbyła się  narada dyrektorów szkół gminnych, w trakcie której 

poruszono sprawy organizacyjne placówek oświatowych. Uzgodniono, że zakup oleju 

opałowego dla szkół gminnych odbędzie się w trybie przetargu nieograniczonego 

przeprowadzonego przez Urząd Gminy Pabianice. 

4. Wójt rozpatrzył wniosek pracodawcy o dofinansowanie kosztów kształcenia  

młodocianego pracownika  zgodnie z art. 70 b  ustawy z dnia 7 września 1991 r.  o 

systemie oświaty . Dofinansowanie zostanie pokryte w ramach dotacji celowej z  

budżetu państwa. 

5. 4. W związku z realizacją Rządowego programu pomocy uczniom w 2011 r. 

„Wyprawka szkolna” pomocą objętych zostało 41 uczniów. Dotacja przyznana dla 

Gminy wynosi   -   8.395,00  zł. 

6. W dniu 15.11. w Urzędzie Gminy odbyło się spotkanie z przedstawicielem firmy 

„VULCAN”. Przedstawiona została oferta  programów  komputerowych mających  

usprawnić kompleksowe zarządzanie i administrowanie placówkami oświatowymi. 

7. W dnia 6 i 12 listopada w Bychlewie i Górce Pabianickiej odbyły się koncerty 

jubileuszowe Gminnej Orkiestry Dętej z Górki Pabianickiej, która w ten sposób 

uczciła 25 lat działalności artystycznej. Uroczystość uświetnili m.in. goście 

reprezentujący parlament, władze wojewódzkie, powiatowe i gminne oraz 

przedstawiciele zaprzyjaźnionych orkiestr z terenu Województwa Łódzkiego. 

8. 19 listopada w strażnicy OSP Rydzyny odbył się jubileusz 85 - lecia istnienia Koła 

Gospodyń Wiejskich w Rydzynach. 

 

 

Informuję, że w dniu wczorajszym odbyły się wybory uzupełniające do Rady Gminy 

Pabianice w okręgu Nr 11. Wybory wygrała Pani Maria Lubowicka zgłoszona przez Komitet 

Wyborczy Samorządowe Porozumienie Ludowe, która otrzymała 101 głosów. Pani Bogumiła 

Przybył reprezentująca Komitet Wyborczy Bogumiły Przybył otrzymała 23 głosy.  
 

Na podstawie materiałów  

Urzędu Gminy 

przygotowała J.Słubik” 
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Ad. pkt. 6 

 

Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej M. Muszczak 

przedstawił informację o pracy Komisji, której przewodniczy między sesjami.  

Poinformował, że Komisja odbyła 2 posiedzenia. Na posiedzeniach podjęła temat 

przeniesienia ośrodka zdrowia z Pawłówka w związku z budową trasy S-14. 

Zajmowała się tez tematem funkcjonowania opieki zdrowotnej w gminie Pabianice po 

przeniesieniu ośrodka zdrowia z Pawłówka na ul Jutrzkowicką, zapoznała się z informacją na 

temat działalności sportowej w gminie Pabianice, a także omówiła materiały na najbliższą 

sesję Rady Gminy. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju A. Skawiński poinformował, że 

Komisja, której przewodniczy odbyła 2 posiedzenia między sesjami. na jednym z nich zajęła 

się tematem zasad i trybu postępowania przy udzielaniu dotacji podmiotom wykonującym 

zadania z zakresu Prawa wodnego.  

Na drugim posiedzeniu Komisja dokonała podsumowania pracy Komisji w roku 2011 i 

zapoznała się z działaniami gminy w zakresie aktualizacji i realizacji Strategii Rozwoju 

Lokalnego, zapoznała się z materiałami na najbliższą sesję Rady Gminy.  

Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej M. Gryska poinformował, że Komisja 

Gospodarczo-Finansowa odbyła między sesjami 1 posiedzenie na którym podjęła tematykę 

w zakresie: 

 przygotowania do akcji „odśnieżania” na drogach Gminy Pabianice na rok 2011/2012.  

 wstępnej analizy projektu budżetu na rok 2012.  

 przyjęła informację o realizacji planowanych inwestycji i remontach na terenie gminy 

Pabianice w 2011 r.  

 zapoznała się z informacją dot. gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

oraz gminnych zasobów mieszkaniowych.  

 

Ad. pkt. 7 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych: 

 

Radny Ł. Drewniak złożył wnioski pisemne do Wójta Gminy o: 

 pilne uporządkowanie znaków drogowych informujących o nazwie miejscowości 

Górka Pabianicka wraz ze znakiem informującym o terenie zabudowanym. 

 w nawiązaniu do informacji Wójta Gminy udzielonej na posiedzeniu Komisji 

Gospodarczo-Finansowej dot. konieczności wykupienia gruntu pod przebudowę drogi 

gminnej w Górce Pabianickiej (tzw. Poduchownej) do szerokości 15 m - wskazanie 

podstawy prawnej, która nakłada na zarządcę drogi obowiązek wykupu gruntów 

zgodny z zapisem w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego. 

Radna D. Szczesik złożyła wniosek pisemny do Wójta Gminy w imieniu mieszkańców Woli 

Żytowskiej o zamontowanie barier zabezpieczających przydrożny rów melioracyjny  
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Ad. pkt. 8 

 

Kierownik Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia 

w Petrykozach J. Pluciński przedstawił informację na temat funkcjonowania ochrony zdrowia 

na terenie gminy Pabianice.  

Informacja stanowi pisemny zał. nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Komisji Samorządowo – Społecznej i Organizacyjnej Rady Gminy 

M. Muszczak zabierając głos przypomniał, że Komisja na jednym ze swoich posiedzeń przed 

sesją zajmowała się tematem ochrony zdrowia w związku z przeniesieniem opieki medycznej 

z ośrodka zdrowia w Pawłówku na ul Jutrzkowicką. 

Komisja zwróciła uwagę, że zasadnym byłoby podjęcie działań promocyjnych służby zdrowia 

w nowym miejscu.  

Przewodniczący Komisji zwrócił uwagę na to, że w porównaniu z ośrodkiem zdrowia 

w Petrykozach, praca lekarza rodzinnego w Pawłówku skupia się głównie w godzinach 

dopołudniowych, podczas gdy godzin pracy lekarza po południu było i jest więcej w ośrodku 

zdrowia w Petrykozach. 

W związku z powyższym Komisja, której przewodniczy wypracowała wniosek o zwiększenie 

o ½ etatu godzin pracy lekarza rodzinnego w ośrodku na południowej stronie gminy, co 

mogłoby zabezpieczyć prace w godzinach popołudniowych. 

Radny P. Kociołek zapytał jaki jest przewidywany termin ukończenia robót związanych 

z budową nowego ośrodka zdrowia w Pawlikowicach. 

Wójt H. Gajda poinformował, że w dniu dzisiejszym podpisywany jest akt notarialny na 

zakup działki, dnia 15.12.2011 zostanie odebrana dokumentacja na nowy budynek ośrodka 

zdrowia i wystąpienie o pozwolenie na budowę, następnie ogłoszenie przetargu i wybór 

wykonawcy.  

Kierownik Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej J. Pluciński odnosząc się do wniosku 

Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej dot. zwiększenia o ½ etatu lekarza 

rodzinnego wyraził duże zadowolenie. Powiedział, że „byłaby to super sprawa” jeżeli udałoby 

się wniosek zrealizować. Pozwoliłoby to nam zyskać dwóch specjalistów medycyny 

rodzinnej. 

Radny M. Muszczak zwrócił się do Kierownika o podanie jasnej informacji dla pacjentów o 

tym, że lekarz pediatra w ośrodku zdrowia na południowej stronie gminy ma również 

uprawnienia lekarza medycyny rodzinnej, poza tym zwrócił się do lekarza o przedłożenie 

wyliczenia ile środków należałoby zabezpieczyć w budżecie gminy na ewentualne 

zwiększenie o w/w pół etatu lekarza medycyny rodzinnej. 

Więcej głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady zarządził kilkuminutową przerwę w obradach sesji. 

Po przerwie Przewodniczący rady wznowił obrady XIII sesji Rady Gminy i przystąpił do 

realizacji pkt. 9 porządku obrad – podjęcie uchwał. 
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Ad. pkt. 9 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na sali obecnych jest 13 radnych Rady Gminy Pabianice 

i poprosił Komisję Uchwał i Wniosków do przedkładania Radzie Gminy projektów uchwał 

zgodnie z przyjętym porządkiem obrad. 

Uchwała Nr XIII/103/2011 w sprawie zmiany Statutu Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Petrykozach została podjęta przez Radę Gminy 

w głosowaniu 12 głosami za przy 1 glosie wstrzymującym się i stanowi zał. nr 4 do protokołu  

Po przedłożeniu przez Komisję Uchwał i Wniosków projektu uchwały w sprawie uchylenia 

Uchwały Nr X/100/99 Rady Gminy Pabianice z dnia 20 października 1999 r  w sprawie 

przekazania mienia komunalnego do korzystania sołectwu Rydzyny radny A. Skawiński 

poprosił, aby przed przystąpieniem do głosowania nad w/w uchwałą Wójt Gminy zapoznał 

Radę Gminy z protokołem pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej, która 

przeprowadzała kontrolę  z zakresu gospodarowania mieniem komunalnym gminy, które w 

roku 1999 było przekazane sołectwu Rydzyny. 

Wójt odpowiadając na powyższe poinformował, że nie posiada jeszcze protokołu, składa 

wyjaśnienia, ponieważ ze względu na absencję chorobową nie był obecny w trakcie 

przeprowadzanej kontroli w Urzędzie Gminy przez RIO. Jeżeli będzie dysponował 

zaleceniami pokontrolnymi przedłoży je radnym  

Wiadomym mu jest , że na pewno powinien ten majątek być we władaniu gminy, a nie 

sołectwa bo jest to majątek gminy i władanie nim przez sołectwo było niezgodne z prawem. 

Więcej głosów nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr X/100/99 

Rady Gminy Pabianice z dnia 20 października 1999 r. w sprawie przekazania mienia 

komunalnego do korzystania sołectwu Rydzyny do głosowania w wyniku, którego Uchwała 

Nr XIII/104/2011 w powyższej sprawie została podjęta w głosowaniu 6 głosami za, przy 4 

głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących się i stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Uchwała Nr XIII/105/2011 w sprawie rozpatrzenia wniosku zebrania wiejskiego wsi Rydzyny 

dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w projekcie budżetu Gminy na rok 

2012  została podjęta w głosowaniu jednogłośnie i stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Uchwała Nr XIII/106/2011 w sprawie zmiany uchwały Nr XI/89/2011 Rady Gminy Pabianice 

z dnia 26 września 2011 r. została podjęta w głosowaniu jednomyślnie i stanowi zał. nr 7 do 

protokołu. 

Uchwała Nr XIII/107/2011 w sprawie ustalenia „Rocznego programu współpracy na rok 2012 

Gminy Pabianice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie została podjęta w 

głosowaniu jednomyślnie i stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Po przedłożeniu projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XII/90/2011, Nr 

XII/91/2011, Nr XII/92/2011, Nr XII/93/2011, Nr XII/94/2011 – Rady Gminy Pabianice z 

dnia 24 października 2011 r.  

Skarbnik Gminy poinformowała, ze są to uchwały, które były podjęte na poprzedniej sesji 

Rady Gminy dotyczące ustalenia stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok, stawek 

podatku od środków transportowych, wysokości dziennych stawek opłaty targowej, zwolnień 

w podatkach lokalnych, od posiadania psów, ze względu na to, że  w w/w uchwałach wkradł 

się błąd podczas ich przepisywania Regionalna Izba Obrachunkowa zaproponowała nam, aby 
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uchylić podjęte uchwały zapisując uchylenie wszystkich  w/w uchwał w jednej uchwale, a 

następnie podjąć ponownie prostując błędy. 

Poinformowała także, że nie ulegają żadnych zmianom stawki podatkowe uchwalone na 

poprzedniej sesji. 

Radny A. Skawiński zabierając głos wyraził niezadowolenie z tego że tak wiele uchwał 

podejmowanych na jednej sesji, na kolejnej ma być uchylane, co na pewno nie pochlebia 

pracy Urzędu i Rady. Apelował o wnikliwe ich sprawdzanie przez radcę prawnego zanim 

trafią one pod obrady sesji.  

Uchwała Nr XIII/108/2011 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XII/90/2011, Nr XII/91/2011, 

Nr XII/92/2011, Nr XII/93/2011, Nr XII/94/2011 – Rady Gminy Pabianice z dnia 24 

października 2011 r. została podjęta w głosowaniu 11 głosami za, przy 2 głosach 

wstrzymujących się i stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Po przedłożeniu projektu uchwały w sprawie 2011 w sprawie ustalenia stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2012 radny A. Skawiński wnioskował, aby w tytule tej uchwały nie 

wpisywać roku na który są ustalane stawki. Taki zapis jest możliwy, RIO nie ma co do tego 

wątpliwości.  

Po dyskusji nad powyższym Przewodniczący poddał wniosek radnego A. Skawińskiego do 

głosowania w wyniku, którego za wnioskiem opowiedziało się 4 radnych, przy 8 głosach 

przeciw i 1 głosie wstrzymującym się.  

Uchwała Nr XIII/109/2011 w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości na rok 

2012 została podjęta w głosowaniu 9 głosami za, przy 4 głosach przeciwnych i stanowi zał. nr 

10 do protokołu.  

Uchwała Nr XIII/110/2011 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2012  została podjęta w głosowaniu 9 głosami za, przy 4 głosach 

wstrzymujących się i stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Uchwała Nr XIII/111/2011 w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej 

oraz określenia terminu płatności i sposobu jej zapłaty została podjęta w głosowaniu 9 

głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących się i stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

W przedłożonym projekcie uchwały w sprawie określenia zwolnień w podatkach lokalnych 

na 2012 r. Skarbnik Gminy poinformowała, że zmienia się zapis § 2 w poprzez dopisanie w 

nim artykułu przepisu prawa według którego nie są zwolnione są od opłaty niektóre pojazdy  

służące do celów ochrony przeciwpożarowej.  

Uchwała Nr XIII/112/2011w sprawie określenia zwolnień w podatkach lokalnych na 2012 r. 

została podjęta przez Radę Gminy jednomyślnie i stanowi zał. nr 13 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XIII/113/2011 w sprawie opłaty od posiadania psów na rok 2012 została podjęta 

przez Radę Gminy jednomyślnie i stanowi zał. nr 14 do niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XIII/114//2011 zmian w Uchwale Nr XII/98/2011 Rady Gminy Pabianice z dnia 

24 października 2011 została podjęta przez Radę Gminy jednomyślnie i stanowi zał. nr 15 do 

niniejszego protokołu.  

Uchwała Nr XIII/115/2011 zmian w Uchwale Nr XII/101/2011 Rady Gminy Pabianice z dnia 

24 października 2011 Uchwała Nr XIII/115/2011 została podjęta przez Radę Gminy 

jednomyślnie i stanowi zał. nr 16 do niniejszego protokołu. 

W projekcie uchwały o numerze roboczym XIII/ Ł /2011 w sprawie zmian w budżecie gminy 

Pabianice na 2011 r. wprowadza się zmianę poprzez sprostowanie błędnego zapisu, który w 
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załączniku Nr 1 do budżetu gminy na 2011 zamiast w kolumnie rozdziałów został wpisany w 

kolumnie działów /dot. rozdz. 80140/ 

Uchwała Nr XIII/116/2011 została podjęta przez Radę Gminy jednomyślnie i stanowi zał. nr 

17 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XIII/117/2011 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 r. została podjęta 

przez Radę Gminy jednomyślnie i stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

Uchwała Nr XIII/118/2011 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 Rada przyjęła w 

głosowaniu jednomyślnie i stanowi zał. nr 19 do protokołu. 

Po przedłożeniu projektu uchwały o numerze roboczym XIII/N/2011 w sprawie zmian w 

budżecie gminy Pabianice na 2011 r./ zał. nr 20 do protokołu/ z uwagi na to, że radni 

dysponowali projektem uchwały, w którym nie zostały naniesione wszystkie poprawki o 

których poinformowała Skarbnik Gminy Przewodniczący Rady zarządził, o przesunięcie 

powyższego projektu uchwały do podpunktu niżej celem jego uzupełnienia, a obecnie  wniósł  

o przystąpienie do realizacji ppkt o/ w pkt. 9 i poprosił Komisję Uchwał i Wniosków o 

przedłożenie projektu uchwały o numerze roboczym Nr XIII/O/2011 zmieniająca Uchwałę Nr 

IV/25/2011 Rady Gminy Pabianice z dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie zatwierdzenia 

druków informacji deklaracji podatkowych .  

Uchwała Nr XIII/119/2011 w powyższej sprawie została podjęta w głosowaniu jednomyślnie 

i stanowi zał. nr 21 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący zarządził kilkuminutową przerwę w obradach w celu umożliwienia 

uzupełnienia projektu uchwały o numerze roboczym XIII/N/2011 i dostarczenia kompletnych 

egzemplarzy radnym .  

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady sesji  

Komisja Uchwał Wniosków przedstawiła Radzie gminy projekt uchwały o numerze 

roboczym XIII/N/ 2011 uzupełniony o brakujące zapisy . 

Uchwała Nr XIII/ 120/2011 w powyższej sprawie została podjęta w głosowaniu jednomyślnie 

i stanowi zał. nr 22 

Uchwała Nr XIII/121/2011 zmieniająca Uchwałę Nr IV/19/2011 Rady Gminy Pabianice z 

dnia 27 stycznia 2011 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pabianice na lata 2011 – 2014 została podjęta w głosowaniu jednomyślnie i stanowi zał. nr 22 

 

Ad. pkt. 10 

 

Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji nie udzielano ponieważ interpelacji na sesji 

Rady, ani też w okresie między sesjami nie zgłoszono.  

 

Ad. pkt. 11 

 

W wolnych wnioskach i sprawach różnych radny P. Kociołek poruszył problem zaistniały w 

Bychlewie, jak wyraził radny na skutek nieprawidłowych działań mieszkanki wsi Bychlew 

p. ******* w związku z budową linii energetycznej napowietrznej na drodze Bychlew – 

Władysławów. Wydaje się, że linia napowietrzna biegnie po linii regulacyjnej drogi. 



 
11 

W efekcie niewłaściwych działań w/w mieszkanki zwiększone koszty za prąd będą ponosić  

mieszkańcy. Ponadto mieszkanka ta regularnie zaoruje rów przydrożny.  

Radny wnioskował, aby gmina podjęła działania zobowiązujące mieszkankę do odtworzeniu 

tego rowu. 

Radny K. Gąsiorek poinformował, że w dalszym ciągu trwa kontynuacja zastawiania cieku 

Huta Dłutowska przez P. *********. 

Sołtys wsi Rydzyny w uzupełnieniu informacji radnego K. Gąsiorka poinformowała, że 

uzyskała informację, iż p. ********* piętrzenie wody przeprowadza nielegalnie, nie uzyskał 

na te czynność pozwolenia. 

Winno podjąć się działania w kwestii odtworzenia tego rowu, a koszty powinien pokryć p. 

*********. 

Sołtys powiedziała także, że należy wynegocjować z Wójtem Gminy Dobroń dofinansowanie 

do komunikacji busów, która kursuje przez Rydzyny.  

Sołtys wnioskowała, aby nie rozwiązywać umowy z przewoźnikiem, a komunikację 

wydłużyć do przystanku, który usytuowany jest w lesie. W pierwszej kolejności gmina 

powinna zabezpieczyć swoich mieszkańców w komunikację.  

Radna A. Marciniak przekazała Radzie Gminy informacje na temat uroczystości, w których 

uczestniczyła w okresie między sesjami, a były to: 

 uczestnictwo z delegacją radnych w  poczcie sztandarowym w uroczystościach z 

okazji obchodów święta niepodległości, 

 uroczystości obchodów 25 lecia Gminej Orkiestry Dętej w Górce Pabianickiej. 

 uroczystości w Gimnazjum w Piątkowisku z okazji obchodów święta niepodległości. 

Radna D. Szczesik wnioskowała o wystąpienie do Starostwa Powiatowego w Pabianicach o 

prawidłowe odtworzenie nawierzchni poboczy w Żytowicach, które zostały zniszczone 

podczas układania światłowodu.  

Przewodniczący Rady zabierając głos również poinformował, że uczestniczył w uroczystości 

z okazji obchodów jubileuszu Gminnej Orkiestry Dętej w Górce Pabianickiej, orkiestra 

prezentowała swoje utwory na najwyższym poziomie. Podziękował pocztowi sztandarowemu 

za wzięciu udziału w uroczystościach z okazji obchodów święta niepodległości. 

Poinformował, także o akcji przeprowadzanej w przedszkolach „cała Polska Czyta dzieciom” 

i zachęcił radnych do wzięcia udziału w tej akcji.  

Przewodniczący Rady w dalszej części swojej wypowiedzi poinformował o terminach 

posiedzeń Komisji Rady Gminy, które odbędą się w temacie analizy projektu budżetu gminy 

na rok 2012.  

Dnia 15.12.2011 o godz. 9:30 odbędzie się posiedzenie Komisji Gospodarczo- Finansowej. 

Dnia 19.12.2011 o godz. 14:00 zwołuje połączone posiedzenie wszystkich Komisji Rady 

Gminy.  

Dnia 5.12.2011 r. o godz. 15:00 odbędzie się spotkanie Przewodniczących Komisji Rady w 

temacie planu zagospodarowania przestrzennego. Obecność Przewodniczących 

obowiązkowa, natomiast radnych dobrowolna.  
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Na powyższe posiedzenia radni postanowili, że nie oczekują pisemnych, ani też e-mailowych 

zaproszeń, jedynie p. P. Kociołek poprosił o przypomnienie za pośrednictwem poczty 

elektronicznej. 

Ponadto Przewodniczący Rady poinformował, że sesję w miesiącu grudniu planuje zwołać na 

dzień 29 grudnia o godz. 10:00.  

 

Ad. pkt. 12 

 

Komisja Uchwał i Wniosków odczytała protokół Komisji Uchwał i Wniosków sporządzony 

na XIII sesji Rady Gminy.  

Protokół Komisji Uchwał i Wniosków został przyjęty w głosowaniu jednomyślnie i stanowi 

zał. nr 23. do niniejszego protokołu. 

 

Ad. pkt. 13. 

 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XIII sesji Rady Gminy. 

 

 

 

       Obradom sesji przewodniczył: 

       Przewodniczący Rady Gminy  

         

dr Arkadiusz Jaksa 

 

Protokołowała : Urszula Czerwonka  


